
Przewodniczący rady Radosław Karwan  
Otwieram obrady trzydziestej pierwszej sesji rady miejskiej, w dniu dzisiejszym, to jest 25 marca 2021 
roku. Witam serdecznie panią burmistrz Barbarę Rawecką, witam zastępcę burmistrza, skarbnika, 
panią mecenas oraz szanownych radnych. Proszę Państwa, w punkcie pierwszym mamy otwarcie sesji 
i stwierdzenie quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. W związku z powyższym bardzo proszę 
o potwierdzenie swojej obecności. Dziękuję bardzo. Na podstawie listy obecności stwierdzam, 
iż obecnych mamy 14 radnych, w związku z powyższym możemy podejmować prawomocne uchwały. 
Kolejny punkt drugi przyjęcie protokołu z 30 sesji z 25 lutego 2021 roku. Proszę o zajęcie stanowiska. 
Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż protokół z 30 sesji rady miejskiej 
w Chojnie został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 3 przedstawienie porządku obrad. Czy są jakieś 
uwagi do porządku obrad? Proszę bardzo pani burmistrz, oddaję głos.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, w związku z naszą propozycją, aby wprowadzić jednolity statut 
Centrum Kultury w Chojnie, wnoszę o zdjęcie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr XVI/167/2012 
z 2012 roku Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 26 kwietnia w sprawie nadania statutu Centrum Kultury 
w Chojnie i wprowadzenie w to miejsce uchwały w sprawie nadania statutu Centrum kultury w Chojnie 
czyli to będzie tekst jednolity. Dziękuję uprzejmie.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję bardzo, czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś propozycje bądź uwagi co do porządku obrad? 
Nie widzę, w związku z powyższym przeprowadzimy głosowanie nad wnioskiem pani burmistrz 
o wykreślenie punktu 21 i w to miejsce wprowadzenie punktu, który określa jednolity statut Centrum 
Kultury w Chojnie. Proszę o chwilę cierpliwości, przygotujemy procedurę głosowania. W związku 
z wnioskiem złożonym przez panią burmistrz w tym momencie głosujemy nad wykreśleniem punktu 
21. Proszę o zajęcie stanowiska. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż punkt 
zmieniający statut Centrum Kultury w Chojnie został wykreślony. W tej chwili przygotujemy kolejne 
głosowanie wprowadzające cały tekst jednolity. Bardzo proszę o zajęcie stanowiska. Dziękuję bardzo. 
W związku z wprowadzonymi zmianami w porządku obrad w punkcie 21, będziemy mieli głosowanie 
nad przyjęciem statutu jednolitego dla Centrum Kultury w Chojnie. Przechodzimy do kolejnego 
punktu. Punkt czwarty, informacja burmistrza o pracach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Oddaję głos pani burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, w okresie międzysesyjnym miałam wiele spotkań, ale 
o ważniejszych chciałam powiedzieć. Dnia 4 marca spotkałam się z przewodniczącym Fundacji 
Odbudowy Kościoła Mariackiego. Tematem spotkania było omówienie spraw związanych 
z otwieraniem wieży Kościoła w okresie letnim, oczywiście dla turystów i mam nadzieję, że będziemy 
mogli w tym roku już zorganizować to w taki sposób, że turyści nie odejdą z pod zamkniętych drzwi. 
5 marca spotkałam się z dyrektorami placówek oświatowych, aby omówić projekty arkuszy 
organizacyjnych szkół na nowy rok szkolny. Oczywiście wydałam wytyczne dla niektórych dyrektorów 
szkół. 22 marca spotkałam się z dyrektorem Wód Polskich panem Markiem Duklanowskim. Tematem 
spotkania było omówienie spraw związanych między innymi z jeziorem Jeleńskim, czyszczeniem rzeki 
Rurzycy i współpracy przy utworzeniu zbiornika retencyjnego między ulicami Młyńską i Łąkową, czyli 
na tak zwanych plantach. Mówimy tutaj o tworzeniu fragmentów fosy. Chciałam powiedzieć, 
że w międzyczasie, 25 lutego, został ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej 
w Krzymowie. Konkurs co prawda ma się odbyć jutro o 10:00, aczkolwiek oferty miały być składane 
do 12 marca. Wiemy już, że nikt nie zgłosił swojej kandydatury na stanowisko dyrektora szkoły w 
Krzymowie. 8 marca spotkałam się z wykonawcami, ale i też z projektantami na budowie 
dróg gminnych Poznańskiej i Gdańskiej. Omówiliśmy tam sprawy bieżące i również organizacyjne. 
Byliśmy również na budowie świetlicy wiejskiej w Czartoryi, która się już rozpoczęła. Tam też 
spotkałam się zarówno z panią sołtys, jak i wykonawcami. W ramach współpracy z Nadleśnictwem 
Chojna i Mieszkowice. Będziemy przystępować do wykonania dwóch dróg gminnych, które 
równocześnie w części służą lasom, czyli to będzie współpraca finansowa. Jak już jesteśmy przy 



drogach to chciałam powiedzieć, że wszczęliśmy już postępowanie na zakup i dostawę płyt drogowych 
i to jest ten pierwszy etap związany z realizacją gminnego planu modernizacji dróg gruntowych, który 
przedstawiliśmy. To są płyty, które będziemy układać na naszych drogach. Z przyjemnością mogę 
powiedzieć, że już dobiegamy do końca, właściwie uzupełniania wniosku, na wykonanie skateparku i 
czekamy już na finalny efekt, czyli podpisanie umowy. Zakupimy urządzenia i będziemy doposażać 
skatepark. Również chciałam tutaj powiedzieć, że w związku z tym, że jesteśmy już po takim dosyć 
dłuższym etapie i realizujemy gospodarkę odpadami, przystąpiliśmy do działań kontrolnych w zakresie 
kontroli prawidłowej segregacji odpadów komunalnych. Jest on realizowany zgodnie z 
harmonogramem i te informacje można również zobaczyć na naszej stronie. Na koniec, ponieważ w 
wolnych wnioskach to może będzie za późno - wszystkim mieszkańcom jak i radnym życzę spokojnych 
i zdrowych świąt. Nie mogę powiedzieć radosnych w gronie rodzinnym, bo wygląda na to, że w wielu 
wypadkach takie nie będą, ale przynajmniej niech nie zabraknie optymizmu i cieszmy się tym co mamy. 
Wszystkiego dobrego.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję bardzo. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5 informacja przewodniczącego Rady 
dotycząca spraw w okresie międzysesyjnym. 15 marca pani burmistrz przekazała kserokopię wykazu 
nieruchomości niezabudowanej położonej w obrębie numer 8 miasta Chojna przeznaczonej do 
sprzedaży w drodze przetargu ustnego nieograniczonego. W dniu 15 marca Regionalna Izba 
Obrachunkowa przekazała informację o wszczęciu postępowania nadzorczego w sprawie podjętej 
uchwały dotyczącej zmiany inkasenta w sołectwie Grzybno. Zarzut dotyczy głosowania nad 
wymienioną uchwałą, w którym brała udział radna wyznaczona w niniejszej uchwale na inkasenta. 16 
marca wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad sesji 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Chojnie. Projekt uchwały został wprowadzony do dzisiejszego porządku obrad. Wpłynęło także 
sprawozdanie za rok 2020 z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy w Chojnie. W dniu 23 
marca wpłynęła informacja na temat dotacji przyznanych i udzielonych przez Zachodniopomorskiego 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków w 2020 roku z budżetu Państwa w części, której 
dysponentem jest Wojewoda Zachodniopomorski na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy zabytku położonym na terenie województwa zachodniopomorskiego, na terenie 
powiatu. Wszystkie pisma są do wglądu w biurze Rady. Przejdziemy do kolejnego punktu. Punkt szósty 
informacja burmistrza gminy Chojna z realizacji artykułu 37 ustęp 8 ustawy z dnia 27 marca 2003 roku 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym za 2020 rok. Oddaję głos pani burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, informację o realizacji artykułu 37 ustęp 8 ustawy z dnia 
27 marca 2003 roku o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym przekazałam Państwu radnym 
w dokumentach, które Państwo otrzymaliście. Jednocześnie tylko chciałam powiedzieć, że w 2020 
roku nie było zgłoszonych żądań, o których mowa w artykule 36 ustęp 1 do 3 ustawy z dnia 27 marca 
o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, czyli właściciele i użytkownicy wieczyści 
nieruchomości nie wystąpili do gminy z żądaniami odszkodowania za poniesioną rzeczywistą szkodę 
lub też o zmianę nieruchomości w związku z uchwaleniem planów miejscowych bądź ich zmianą. 
Nie wystąpił również przypadek wymienionych w artykule 36 ustęp 3 ustawy, według którego w 
związku z uchwaleniem planu miejscowego albo jego zmianą w przypadku, gdy wartość nieruchomości 
uległa obniżeniu, a właściciel albo użytkownik wieczysty zbywa tę nieruchomość i nie skorzystał z 
prawa odszkodowania albo też z prawa zamiany nieruchomości i mógł żądać od gminy odszkodowania 
równego obniżeniu wartości nieruchomości. W 2020 roku Wojewoda Zachodniopomorski 
rozstrzygnięciem nadzorczym z dnia 21 grudnia 2020 roku stwierdził nieważność uchwały numer XXIV/ 
175/ 2020 Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 29 października w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Narciarskiej w mieście Chojna. Rada w dniu 20 
stycznia 2021 roku złożyła skargę do WSA na wyżej wymienione rozstrzygnięcie i aktualnie sprawa jest 
w toku. W związku z tym uchwała nie została ogłoszona w dzienniku urzędowym województwa 
zachodniopomorskiego, przez co nie weszła w życie i nie spowodowała konieczności zwrotu 



odszkodowania, o którym mowa w artykule 36 ustęp 1 punkt 1 ustawy i opłaty, o której mowa w 
artykule 36 ustęp 4 cytowanej ustawy na rzecz gminy lub na rzecz aktualnego właściciela/użytkownika 
wieczystego nieruchomości. Informuję, że w 2020 roku nie wydano decyzji, o których mowa w artykule 
37 ustęp 6 i 7 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, to znaczy, nie wydano decyzji 
w sprawie ustalenia opłaty planistycznej, o której mowa w artykule 36 ustęp 4 ustawy. Nie wydano 
decyzji o ustaleniu wysokości opłaty planistycznej na wniosek właściciela bądź użytkownika 
wieczystego nieruchomości, który zamierza zbyć nieruchomość, której wartość wzrosła w związku z 
uchwaleniem lub zmianą miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Dziękuję uprzejmie.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani burmistrz? Nie widzę. W związku z powyższym przejdziemy do 
kolejnego punktu. Punkt 7 sprawozdanie za rok 2020 z działalności Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Chojnie. W związku z obostrzeniami pandemicznymi po raz kolejny muszę przekazać 
głos pani burmistrz. Oddaję głos.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Dziękuję uprzejmie. Panie przewodniczący, Wysoka Rado, zgodnie z wymogami sprawozdanie za 2020 
rok z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy zostało złożone w odpowiednim terminie. 
Środowiskowy Dom Samopomocy, jak i wszystkie inne instytucje również miały pewne ograniczenia. 
Były takie momenty, w których nie można było przyjmować podopiecznych i kierować pracą jednostki, 
aczkolwiek utrzymywano kontakt ze wszystkimi uczestnikami Środowiskowego Domu Samopomocy. 
Udzielono im pomocy w różnym zakresie, a w momencie, kiedy można było już prowadzić zajęcia z 
zachowaniem reżimu sanitarnego, prowadzono wszystkie zajęcia i terapie, jakie były w 
harmonogramach przyjęte.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania do sprawozdania? Nie widzę. W związku z powyższym 
przejdziemy do kolejnego punktu. Punkt ósmy, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Chojna na 2021 rok, druk nr 1/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja 
finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Oświatowa -
wszyscy za. Dziękuję. Panią skarbnik proszę o omówienie projektu uchwały.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni państwo, zmiany zaproponowane w budżecie Gminy Chojna na 2021 rok to zmniejszania i 
zwiększania zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków. Ogółem kwota ulega zmniejszeniu o 
513.723 złote. Wśród zaproponowanych zmian między innymi zwiększamy środki na remont 
wiatrołapu dla podjazdu dla osób niepełnosprawnych, chodnika, tarasu i termomodernizacji 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Chojnie. Jest to 42000 zł. Chcielibyśmy wprowadzić nowe 
zadanie, to jest częściowe odtworzenie historycznej fosy poprzez budowę zbiornika retencyjnego w 
kwocie 60.000 zł. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są pytania do pani skarbnik? Nie widzę. W związku z tym przejdziemy do głosowania. 
Proszę o uruchomienie procedury. Dziękuję Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt 
został przyjęty jednogłośnie. Przejdziemy do kolejnego punktu. Punkt 9 rozpatrzenie projektu uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Chojna na lata 2021-2030, druk nr 
2/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. Dziękuję, komisja 
Komunalna - wszyscy za. Dziękuję Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Panią skarbnik proszę o 
omówienie projektu.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, w uchwale dotyczącej zmian wieloletniej prognozy finansowej gminy Chojna na 
lata 2021-2030 aktualizujemy plan dochodów, wydatków i rozchodów. Jak również aktualizujemy 
przedsięwzięcia w niej zawarte. Dziękuję.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani skarbnik? Nie widzę. W związku z tym przejdziemy do 
głosowania. Dziękuję Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty 



jednogłośnie. Kolejny punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę nr VI/45/2019 
Rady Miejskiej w Chojnie z dnia 28 lutego 2019 roku w sprawie poboru od osób fizycznych podatku 
rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 
wynagrodzenia za inkaso. Druk nr 3/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - 
wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - większością głosów za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - 
wszyscy za. Dziękuję. panią skarbnik proszę o omówienie projektu.  
Skarbnik Agnieszka Górska 
Szanowni Państwo, we wspomnianej uchwale aktualizujemy paragraf pierwszy dotyczący inkasenta w 
sołectwie Grzybno. Jest to pani Beata Malecka. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. W związku z tym przyjdziemy do głosowania. Dziękuję 
bardzo. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż pani Beata Malecka nie brała udziału w 
głosowaniu, pozostałych 13 radnych było za. W związku z tym projekt został przyjęty. Dziękuję. Kolejny 
punkt, punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu Chojeńska Karta 
Mieszkańca, druk numer 4/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. 
Komisja Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Proszę o 
omówienie projekt uchwały panią burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Chojeńska Karta Mieszkańca, jest to takie wyjście do 
mieszkańców gminy Chojna, do tych, którzy płacą podatki. Jest to początek akcji, do której chcemy 
włączyć również przewoźników, właścicieli restauracji plus jeszcze różnych innych instytucji i 
zaproponować im zniżki dla mieszkańców, którzy będą korzystać z Chojeńskiej Karty Mieszkańca. 
Jednocześnie będziemy ich promować na naszych stronach, w mediach społecznościowych i to jest 
wyjście naprzeciw, żebyśmy się poczuli, jak w naszej małej dobrej ojczyźnie.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są pytania do pani burmistrz odnośnie projektu? Nie widzę. W związku z tym proszę o 
uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż 
projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 12 rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie przyznania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków położonych na terenie gminy Chojna - druk numer 
5/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja 
Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Proszę o omówienie 
projektu uchwały panią burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado. W uchwale proponujemy Państwu zgodnie ze złożeniami 
dofinansowanie dwóch zabytków. Jeden to jest kościół Mariacki i to jest przyznanie pieniędzy dla 
fundacji Kościoła Mariackiego, w której przypominam Gmina Chojna jest również członkiem. Drugie to 
jest parafii pod wezwaniem Świętego Antoniego z Padwy w Brwicach, ale na remont kościoła w 
Naroście. Dziękuję uprzejmie.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania? Nie widzę. W związku z tym przyjdziemy do głosowania. Dziękuję. Na 
podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 13 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż z zastosowaniem bonifikaty 
lokalu mieszkalnego położonego w Godkowie Osiedlu 3/2 na rzecz najemcy. Druk numer 6/XXXI/2021, 
proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy 
za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Panią burmistrz proszę o omówienie projektu 
uchwały.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, w związku z tym, że najemca zamieszkuje w lokalu - przynajmniej 
jest najemcą krócej niż 5 lat, wymagana jest zgoda rady na sprzedaż tego lokalu. Stąd też wniosek i 
prośba o podjęcie tejże uchwały.  



Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję, czy są pytania do pani burmistrz odnośnie przedstawionego projektu uchwały? Nie widzę. W 
związku z powyższym przejdziemy do procedury głosowania. Dziękuję Na podstawie wyników 
głosowania stwierdzam, iż projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 14 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Chojna, druk numer 7/XXXI/2021. Proszę o 
stanowiska komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. 
Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Proszę o omówienie panią burmistrz projektu 
uchwały.  
Burmistrz Barbara Rawecka 
Panie przewodniczący, Wysoka rado, zgodnie z wymogami przedstawiony zostaje Program opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi. Wszystkie właściwe instytucje opiniują ten program i wszystkie te opinie są 
pozytywne.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani burmistrz odnośnie przedstawionego projektu uchwały? Nie 
widzę. W związku z tym proszę o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie 
wyników głosowania stwierdzam, iż projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 15 
rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły filialnej w Godkowie, Godków 33 
podporządkowanej organizacyjnie publicznej Szkole Podstawowej nr 2 imienia Kornela 
Makuszyńskiego w Chojnie, ulica Żwirki i Wigury 10. Druk numer 8/XXXI/2021. Proszę o stanowiska 
komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja 
Oświatowa - wszyscy za. Dziękuję. Pani dyrektor, proszę o omówienie projektu uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Szanowni Państwo, po podjęciu przez radę miejską w Chojnie uchwały intencyjnej o zamiarze 
likwidacji, która upoważniła jednocześnie burmistrza gminy Chojna do dalszego postępowania 
przewidzianego w artykule 89 ustawy prawo oświatowe, organ prowadzący wystąpił do 
Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty o wydanie opinii. Zachodniopomorski Kurator Oświaty 
postanowieniem z dnia 11 stycznia 2021 roku pozytywnie zaopiniował zamiar likwidacji szkoły filialnej 
w Godkowie. Wszyscy rodzice uczniów Szkoły Podstawowej nr 2 imienia Kornela Makuszyńskiego w 
Chojnie zostali poinformowani odrębnym pismem o zamiarze likwidacji szkoły filialnej w Godkowie 
oraz o przekształceniu Szkoły Podstawowej nr 2 w Chojnie. Związki zawodowe wyraziły również 
pozytywną opinię i chciałabym dodać, że w budynku szkoły filialnej nie uczęszczali żadni uczniowie w 
roku szkolnym 2019/2020. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani dyrektor odnośnie przedstawionego projektu uchwały? Nie 
widzę. W związku z tym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam iż projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 16 rozpatrzenie projektu 
uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej nr 2 imienia Kornela Makuszyńskiego w 
Chojnie, ulica Żwirki i Wigury 10, poprzez likwidację podporządkowanej organizacyjnie szkoły filialnej 
w Godkowie. Godków 33 druk nr 9 łamane na 31 na 2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja 
finansowa- wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - 
wszyscy za. Dziękuję. Panią dyrektor proszę o omówienie projektu uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Przekształca się z dniem 31 sierpnia 2021 roku Szkołę Podstawową nr 2 im Kornela Makuszyńskiego w 
Chojnie, ulica Żwirki i Wigury 10, poprzez likwidację podporządkowanej jej szkoły filialnej w Godkowie, 
Godków 33, która obejmuje w swojej strukturze organizacyjnej oddział przedszkolny oraz klasy 1-3. 
Szkoła Podstawowa nr 2 w Chojnie staje się jednostką indywidualną. Dziękuję.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani dyrektor odnośnie projektu uchwały? Nie widzę. W związku z 
powyższym przejdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż 
projekt został przyjęty jednogłośnie. Kolejny punkt 17 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 



likwidacji szkoły filialnej w Lisim Polu, Lisie Pole 129, podporządkowanej organizacyjnie publicznej 
Szkole Podstawowej imienia Wspólnej Europy w Nawodnej, Nawodna 93, druk nr 10/XXXI/2021. 
Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - wszyscy za. Dziękuję. Komisja komunalna - wszyscy 
za. Dziękuję. Komisja Oświatowa - wszyscy za, jeden wstrzymujący się. Dziękuję. Panią dyrektor proszę 
o omówienie projektu uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Rada miejska w Chojnie podjęła uchwałę intencyjną o zamiarze likwidacji i upoważnienia burmistrza 
gminy Chojna do dalszego postępowania zgodnie z art 89 ustawy prawo oświatowe. Organ 
prowadzący również wystąpił do Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty o wydanie opinii. 
Zachodniopomorski Kurator Oświaty również postanowieniem z dnia 11 stycznia 2021 roku 
pozytywnie zaopiniował zamiar likwidacji szkoły filialnej w Lisim Polu. Wszyscy rodzice uczniów Szkoły 
Podstawowej w Nawodnej zostali poinformowani odrębnym pismem o zamiarze likwidacji. Do 
budynku szkoły filialnej w Lisim Polu w roku szkolnym 2019/2020 żaden uczeń nie uczęszczał. Dziękuję 
bardzo.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są pytania do pani dyrektor odnośnie przedstawionego projektu? Nie widzę. W związku 
z tym przyjdziemy do głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż projekt 
został przyjęty 13 głosami za, jednym głosem wstrzymującym się. Kolejny punkt 18 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie przekształcenia szkoły podstawowej imienia Wspólnej Europy w 
Nawodnej, Nawodna 93 poprzez likwidację podporządkowanej jej organizacyjnie szkoły filialnej w 
Lisim Polu, Lisie Pole 129, druk numer 11/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa 
- wszyscy za. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Komisja Oświatowa -4 za, 1 wstrzymujący się. 
Dziękuję. Panią dyrektor proszę o omówienie projektu uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Przekształca się z dniem 31 sierpnia 2021 roku Szkołę Podstawową im Wspólnej Europy w Nawodnej, 
Nawodna 93 poprzez likwidację podporządkowanej jej szkole filialnej w Lisim Polu, Lisie Pole 129, 
która obejmuje w swojej strukturze organizacyjnej oddział przedszkolny oraz klasy 1-3. Uczniom 
zlikwidowanej szkoły filialnej w Lisim Polu zapewnia się możliwość kontynuowania nauki w Szkole 
Podstawowej imienia Wspólnej Europy w Nawodnej, Nawodna 93 i również Szkoła Podstawowa im. 
Wspólnej Europy w Nawodnej staje się jednostką indywidualną. Dziękuję.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani dyrektor? Nie widzę. W związku z powyższym proszę o 
uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania stwierdzam, iż 
projekt został przyjęty 13 głosami za, 1 wstrzymującym się. Kolejny punkt, punkt 19, rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie likwidacji szkoły podstawowej imienia Przyrodników Polskich w Brwicach, 
Brwice 35, druk nr 12/XXXI/2021. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - 3 głosy za, 1 głos 
sprzeciw.. Dziękuję. komisja Komunalna - 3 głosy za, 1 przeciw i 1 wstrzymujący się. Dziękuję. Komisja 
Oświatowa - 4 głosy za, 1 wstrzymujący się. Dziękuję. Pani dyrektor, proszę o omówienie projektu 
uchwały.  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Po podjęciu przez radę miejską w Chojnie uchwały intencyjnej o zamiarze likwidacji, która upoważniła 
burmistrza gminy Chojna do dalszego postępowania przewidzianego w artykule 89 ustawy prawo 
oświatowe. Organ prowadzący wystąpił do Zachodniopomorskiego kuratora Oświaty o wydanie opinii. 
Zachodniopomorski Kurator Oświaty, postanowieniem z dnia 14 stycznia 2021 pozytywnie 
zaopiniował zamiar likwidacji szkoły podstawowej imienia Przyrodników Polskich w Brwicach. Wszyscy 
rodzice uczniów szkoły podstawowej imienia Przyrodników Polskich w Brwicach, zostali 
poinformowani odrębnym pismem o zamiarze likwidacji szkoły. Dziękuję.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję. Czy są jakieś pytania do pani dyrektor odnośnie projektu uchwały? Proszę bardzo, oddaje 
głos radnej Szczygieł.  
Radna Halina Szczygieł 



Panie przewodniczący, pani dyrektor, mam pytanie związane ze sprawami pracowniczymi. Konkretnie 
chodzi mi o nauczycieli. Na komisji analizowaliśmy tę sytuację, dowiedziałam się, że z piątki pełno 
etatowych nauczycieli - czwórka uzyskała możliwość bądź przejście za porozumieniem stron do 
placówek w Chojnie. Zatem mam rozumieć, że ta czwórka nauczycieli w związku z tym, że oczywiście 
jeśli przyjmie ofertę pracy, to oczywiście nie otrzyma odprawy. Natomiast jak odmówi przyjęcia tych 
etatów to także nie otrzyma odprawy, ponieważ miejsce dla nich było a prawo oświatowe mówi, że 
jeśli organ wskaże miejsce zgodne z kwalifikacjami to w tym wypadku nie ma odpraw. Czy dobrze 
rozumiem?  
Dyrektor Administracji Szkół i Infrastruktury Społecznej Weronika Kotlińska 
Jesteśmy na etapie jeśli chodzi o tą czwórkę nauczycieli. Tak, nauczyciele wystąpili do dyrektorów szkół 
Szkoły Podstawowej nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 2 z prośbą o przeniesienie. T rwa etap przeniesienia, 
w związku z tym, tym nauczycielom nie należy się odprawa, bo zostają zatrudnieni na cały etat taki jak 
w Brwicach po prostu w innej placówce mają zapewniony etat  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję czy jeszcze są jakieś pytania? Nie widzę. W związku z tym przyjdziemy do głosowania. Proszę 
o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 10 głosów za, 2 
przeciw, 2 wstrzymujące się, stwierdzam iż projekt został przyjęty. Kolejny punkt 20 rozpatrzenie 
projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Chojnie druk numer XIII/ 31/20 21. Proszę o stanowiska komisji. Komisja finansowa - trzy głosy za, 
jeden wstrzymujący się. Dziękuję. Komisja Komunalna - wszyscy za. Komisja Oświatowa -cztery głosy 
za, 1 wstrzymujący się. Dziękuję. Panią przewodniczącą komisji skarg i wniosków proszę o 
przedstawienie projektu uchwały.  
Przewodnicząca do spraw skarg, wniosków i petycji Małgorzata Wójcik 
W dniu 3 marca bieżącego roku do biura rady wpłynęła skarga na działalność kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Chojnie oraz na brak wystarczającego wsparcia finansowego ze strony ośrodka. 
Komisja skarg, wniosków i petycji na posiedzeniu w dniu 9 marca jednomyślnie oceniła skargę za 
bezzasadną. Komisja swoją opinię oparła na podstawie informacji przedstawionych przez skarżącego 
w skardze, a także na podstawie wyjaśnień przedstawionych na piśmie przez kierownika Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Chojnie oraz ustaleń dokonanych w rozmowach z pracownikami OPS, odnośnie 
sposobu obsługi klientów OPS przez kierownika jednostki. Komisja ustaliła iż skarżący jest klientem 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Chojnie od 2015 roku i w tym okresie był i nadal jest objęty różnymi 
formami wsparcia, w tym także pomocy finansowej. Był objęty między innymi programem 
wychodzenia z bezdomności, w którym otrzymał mieszkanie socjalne. Programem pracy socjalnej. 
Udzielona była pomoc w wyposażeniu i także wiele innych jeszcze działań ze strony pracowników 
ośrodka. Skarżący otrzymywał także pomoc finansową z okresu w formie zasiłku okresowego, zasiłku 
celowego na zakup leków, na zakup żywności, a także na opłaty i opał. Skarżący nigdy nie otrzymał 
decyzji odmownej w sprawie pomocy. Skarżący podnosił także zarzut odnośnie zachowania kierownika 
Ośrodka Pomocy Społecznej w stosunku do jego osoby zachęcającego do aktywności zawodowej. 
Skarżący uważał, że nie można od niego wymagać aktywności, ponieważ jego stan zdrowia na to nie 
pozwala. Dokumentacja w sprawie nie potwierdza jednak, aby stan zdrowia skarżącego był taki, aby 
uniemożliwiał skarżącemu podjęcie pracy. Zarzuty odnośnie zachowania kierownika OPS nie znalazły 
także potwierdzenie podczas rozmów przeprowadzonych przez Komisję z pracownikami OPS. Biorąc 
pod uwagę te ustalenia, komisja uznaje zarzuty za nieuzasadnione. Dziękuję.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję Czy ktoś z pytania do pani przewodniczącej? Nie widzę. W związku z tym przejdziemy do 
głosowania. Proszę o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników 
głosowania, to jest 13 głosów za i 1 wstrzymujący się stwierdzam iż projekt został przyjęty. Punkt 21 
mamy wykreślony. Kolejny punkt 22 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania statutu 
Centrum Kultury w Chojnie druk nr XIV/ 31/2021.Proszę o omówienie projektu panią burmistrz.  
Burmistrz Barbara Rawecka 



Panie przewodniczący, Wysoka Rado. Co prawda dosyć długo to trwało, ale w związku z wcześniejszym 
audytem przedstawiony statut działalności Centrum Kultury w Chojnie - zgodnie z tym statutem 
Centrum Kultury w Chojnie dzieli się teraz na poszczególne działy. Jest to centrum informacji, które 
jest zarządzane i przez osobę osobę przy C bibliotekę miejską, która ma swojego kierownika, ale także 
w wydziałach, które są do organizacji imprez. Jest również pracownia muzyczna, pracownia plastyczna. 
Również tutaj nagrywania i gromadzenia zbiorów i związku z tym te działy wszystkie teraz pracują 
troszeczkę inaczej na ogólnych zasadach jest to nazwane Centrum Kultury. Każdy z tych działów 
prowadzi gospodarkę finansową, czyli odpowiadają za gospodarkę finansową i składają wnioski, a 
Centrum Kultury zapewnia tylko obsługę kadrowo- finansowo-księgową. Dlatego dzisiaj 
przedstawiamy ujednolicony tekst, ponieważ same wykreślenia powodują później nie zrozumiałość 
wszystkiego, dlatego jednolity tekst i pod statut również są przygotowane regulaminy, które 
oczywiście również dla Rady według życzenia będą do wglądu. Dziękuję uprzejmie.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję Czy ktoś ma pytania do pani burmistrz odnośnie przedstawionego projektu uchwały? Nie 
widzę pytań. Tak przejdziemy do głosowania. Jest pytanie? Proszę bardzo.  
Radny Norbert Oleśków 
Panie przewodniczący, Wysoka Rado, Pani burmistrz - w związku z moją wysoko subiektywną oceną, 
niestety negatywną oceną, wynikającą z przykrych doświadczeń współpracy z panią dyrektor Centrum 
Kultury. Chciałbym poprosić, a w zasadzie oświadczam iż nie będę uczestniczył w głosowaniu nad 
tekstem tego statutu, który w mojej opinii powtarzam, że to moja subiektywna opinia, nijak się ma do 
realiów pracy Centrum Kultury. Dziękuję bardzo.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa chciałby zabrać głos. Nie widzę w związku z powyższym 
proszę o uruchomienie procedury głosowania. Dziękuję. Na podstawie wyników głosowania 
stwierdzam iż projekt został przyjęty trzynastoma głosami za, jedna osoba nie brała udziału. Kolejny 
punkt 23 wolne wnioski i informacje. Kto z Państwa radnych chciałby zabrać głos? Proszę bardzo, 
Radna Szczygieł oddaję głos.  
Radna Halina Szczygieł 
Panie przewodniczący, Szanowna pani burmistrz, Państwo radni. Chciałabym żebyście państwo 
pochylili się nad tą moją nad tym moim pomysłem czy propozycją pracy dla tych placówek w gminie 
Chojna, żeby takie instytucji być może jak Dom Kultury, Biblioteka Miejska - pomyśleć o zgromadzeniu 
dla pokoleń przyszłych i o chronieniu przed zaginięciem dokumentacji z tych szkół, które zostaną 
zlikwidowane i w poprzednich latach także chodzi o szkołę chociażby w Strzelczynie. Tam rozpoczęłam 
tak notabene moją pierwszą pracę w życiu zawodową dlatego że mija 5 lat 10 lat i te wszystkie 
placówki po kolei, będą ślady się zacierać, będą odchodzić nauczyciele, a to są bezcenne pamiątki dla 
pokoleń. Bardzo bym prosiła właśnie w najbliższym czasie o rozważenie tej właśnie mojej propozycji. 
Dziękuję.  
Przewodniczący rady Radosław Karwan 
Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Nie widzę. Proszę Państwa, w związku z wyczerpaniem 
się porządku obrad, zakończymy dzisiejszą sesja Rady Miejskiej w Chojnie. Ja również chciałbym 
państwu życzyć w tym trudnym czasie przede wszystkim zdrowych świąt. Dziękuję bardzo Państwu i 
życzę miłego.  
 


